
 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 5. Juni 2019 Afd. 608 
 

Tilstede: Formand Ramadan, Best.medlem Karina, Best.medlem Hidajeta, Best.medlem Ramiz, 

Best.medlem Laila, Suppleant Riaz. 

 

Fraværende:  Suppleant Muharem 

 

Dagsorden 

1 – Godkendelse af referat 

2 - Valg af referent 

3 - Valg af dirigent 

4 - Formandsnyt 

5 – Markvandring 

6 – Driftmøde 

7 – De 9 

8 – Antennemøde 

9 – Repræsentantskabsmøde 

10 – Evt. 

 

Ad1) 

Referat godkendt  

 

Ad2) 

Karina blev valgt som referent  

 

Ad3) 

Hidajeta blev valgt som dirigent  

 

Ad4) 

- 

Ad5) 

På markvandring blev der snakket om at der er nogle træer der skal beskæres. 

Døre og låse i kældrene skal laves. 

Bommene skal op igen på dækket. Dette er aftalt med varmemesteren. 

Ad6) 

Der skal ansættes en ny medarbejder på varmemesterkontoret.  
Der kommer ikke referat fra vagterne mere. 
Der er opstået problemer med renovering af faldstammer. 
Der skal vand og varmemålere op inden år 2020 ellers skal der betales over huslejen. 

 

 



 

 

Ad7) 

Laila fortæller at der blev snakket på De 9 mødet omkring kulturweekend 2019. Til næste møde 
opfordres der til at alle fra bestyrelsen møder op, så der kan findes en løsning til De 9. 
 

Ad8) 

Der er blevet valgt bestyrelse – Riaz er valgt som suppleant. 
 

Ad9) 

Der er valgt bestyrelse – Karina blev valgt som suppleant. 
Der blev godkendt budget. 
 

Ad10) 

- 
 
 
Afdelingsbestyrelsesformand  Næstformand  

  

Ramadan Nuredini                                         Karina Frederiksen 


